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 اتوبوس هاي ريالي
 جاي بليتي ها را گرفته اند

ميرزايي از تهران: سهميه بنزين فروردين معلولان از سوي 
سازمان بهزيستي هنوز پرداخت نشده است. وقتي علت را 
سوال مي كنيم، اظهار مي كنند هنوز اين سهميه به دستمان 

نرسيده است.
صفر كرمي از فرديس: برخي از كاركنان اداره تامين 
اجتماعي، رفتار بسيار نامناسبي با ارباب رجوع دارند. از مسوول 

ذي ربط درخواست رسيدگي دارم.
منصور خامسي از سنندج: گرد و غبار استان كردستان 
باعث شده است كه زندگي براي بسياري از هموطنان مختل 
شود؛ ولي تاكنون اين مشكل از سوي مسوولان حل نشده 

است.
شمشيري  خط  اتوبوس هاي  تهران:  از  شهروند  يك 
به وليعصر اغلب ريالي هستند و به ازاي چندين اتوبوس 
ريالي، يك اتوبوس بليتي به مسافران سرويس مي دهد. از 
مسوولان شركت واحد درخواست دارم تا در اين خصوص 

تدبيري بينديشند.
جعفر ياوري از خلخال: بسياري از نيروهاي شركتي وابسته 
به هيچ اداره اي نيستند و در بلاتكليفي مانده اند. از مسوولان 
محترم درخواست دارم براي حل مشكل اين قشر نيز تدبيري 

بينديشند.
ناصر عبدالهي از كرمان: قرار بود از ابتداي سال 89 به 
معتادان در حال ترك شربت ترياك توزيع شود، ولي متاسفانه 
با توجه به اين كه بسياري از اين دسته بيماران در نوبت هستند، 

تاكنون تصميمي در مورد آنها گرفته نشده است.
محسني: چرا نگهباناني كه زير نظر پيمانكاران اداره برق 
هستند، با توجه به تصويب هيات دولت مبني بر استخدام 
نيروهاي شركتي هنوز سر و سامان نيافته اند و خبري از 

استخدام و بستن قرارداد آنها نيست؟
بهرام فرهودي از خلخال: اين شهرستان با داشتن 500 
هزار نفر جمعيت فقط داراي يك عينك سازي است و بسياري 
مجبور هستند براي تهيه عينك مورد  نظر  خود به شهر اردبيل 

رفته و متحمل اتلاف وقت شوند.
عليزاده از رشت: از مسوولان طرح تعويض خودروهاي 
فرسوده درخواست دارم تا با ايجاد شرايط سهل و آسان، زمينه 
را براي متقاضيان فراهم كنند تا هرچه سريع تر به خواسته 

خود برسند.
شعباني از تهران: با اين كه چند ماه از آغاز سال نو مي گذرد، 
ولي متاسفانه هنوز بازنشستگان و مستمري بگيران سازمان 
تامين اجتماعي موفق به دريافت اضافه حقوق بر مبناي تورم 
نشده اند و با حقوق سال گذشته گذران زندگي مي كنند. از 

مسوولان درخواست دارم به فرياد اين قشر مظلوم برسند.
ساريه ذات خواهي از تهران: هر روز كارگران شهرداري 
منطقه 2 فضاي سبز، خيابان ها و بزرگراه يادگار امام در منطقه 
شهرك غرب را آبياري مي كنند و بي توجه به كوتاه بودن 
عرض جداول فضاي سبز، در حالي كه سرعت زياد آب آنها 
اغلب باعث شسته شدن خاك و وارد شدن گل و لاي به 
خيابان مي شود،بارها شاهد آن بوده ام كه به دليل سهل انگاري 
آنها، عابران زيادي ليز خورده و به زمين سقوط كرده اند. از 

شهرداري منطقه 2 درخواست رسيدگي دارم.
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اوقات شرعي ماه مبارك رمضان به افق تهران

ادامه از صفحه اول
ما در قانون روي يك گوشه از بند قانون مبارزه با دخانيات 
آن هم فقط  الصاق عكس تاكيد داريم؛ در حالي كه در قانون 
اقدامات ديگري هم براي پيشگيري از استعمال سيگار و 
فرهنگ سازي وجود دارد مانند دادن پيام هاي بهداشتي 
جهان  در  آن  از  زيادي  نمونه هاي  كه  مردم  به   مناسب 

وجود دارد.
رئيس  حيدري،  غلامرضا  دكتر  خصوص  همين  در 
مركز تحقيقات پيشگيري و كنترل دخانيات به «جام جم» 
مي گويد: شركت دخانيات به عنوان عامل توليد سيگار در 
كشور و در واقع به خطر انداختن سلامت مردم در جايگاهي 

نيست كه در اين حوزه انتقاد كند.
حيدري با اين حال انتقاداتي به روند اجراي قانون جامع 
دخانيات در كشور دارد. او معتقد است به دليل تغيير و تحولات 
زياد در مديريت ها، بي توجهي به جايگاه سازماني كنترل و 
مبارزه با مواد دخاني در وزارت بهداشت و ناتواني اين بخش 
 در اجراي قوانين، روند برنامه ها و قوانين كنترل مواد دخاني

 در كشور كند شده است.
رئيس مركز تحقيقات پيشگيري و كنترل دخانيات اقدامات 
انجام شده در اين حوزه را به نسبت برخي كشور ها خوب مي داند، 
 اما تاكيد مي كند در اين حوزه مي توان سودمندتر و جدي تر 

عمل كرد.
 مبارزه با دخانيات، بي جا و مكان!

انتقادي كه از سوي رئيس مركز تحقيقات پيشگيري 
و كنترل دخانيات به جايگاه كنترل مواد دخاني در وزارت 

بهداشت مطرح مي شود،درست است.
ماجرا از اين قرار است كه تا حدود 2 سال پيش، دبيرخانه اي 
با عنوان دبيرخانه كنترل دخانيات در زيرمجموعه اداره كل 
سلامت محيط و كار وزارت بهداشت وجود داشت كه امور 

مربوط به دخانيات را در كشور پيگيري مي كرد.
اين دبيرخانه حدود 2 سال پيش از اداره كل سلامت 
محيط و كار وزارت بهداشت جدا و به زيرمجموعه مركز 
مي شود،   منتقل  بهداشت  وزارت  غيرواگير  بيماري هاي 
اما ظاهرا در اين مدت اين دبيرخانه كارايي و توانش را 
 از دست مي دهد و مديريت آن با تغيير و تحولات مثبتي 

همراه نمي شود.
 ضعف در اين دبيرخانه كار را به جايي مي رساند كه 
2  ماه پيش طي حكمي از سوي وزير بهداشت مجددا 
دبيرخانه كنترل دخانيات به جايگاه قبلي و تحت كنترل 

معاونت درمان و بهداشت وزارت بهداشت  بازگشت.
نادرست  تغيير و تحولات  در واقع ضعف مديريت و 
در اين دبيرخانه سبب شده است كه طي يكي دو سال 
 اخير اين مجموعه توان كنترلي و سياستگذاري خود را از 

دست بدهد.
وزارت  آمار  آخرين  براساس  كه  است  درحالي  اين 

بهداشت، 09 / 11 درصد جمعيت 15 تا 64 سال شامل 13 / 21 
درصد مردان و 81 / 0 درصد زنان به طور روزانه مصرف كننده 

مواد دخاني در كشور هستند.
 همچنين در ايران سالانه بيش از 60 ميليارد نخ سيگار
 دود مي شود كه اين ميزان رقمي بيش از هزار و 700 ميليارد 

تومان را در بر مي گيرد.
 كنترل دخانيات با سرعت لاك پشتي

قانون جامع كنترل دخانيات در كشور ما مصوب سال 
1385 است. اين قانون مفاد تاثير گذاري درخصوص كنترل 
مواد دخاني از جمله ممنوعيت مصرف اين مواد در اماكن 
عمومي، ممنوعيت عرضه مواد دخاني در اماكن عمومي، 
ممنوعيت فروش مواد دخاني به افراد زير 18 سال، افزايش 
قيمت مواد دخاني و ماليات اين محصولات و ممنوعيت 
يا نخي  باز  فله اي،  به صورت  فروش محصولات دخاني 
 دارد كه متاسفانه در اجراي اين مفاد سرعت و نظارت دقيق 

وجود ندارد.
 مثلا درخصوص الصاق تصاوير و پيام هاي هشداردهنده 
روي پاكت هاي سيگار كه در بسياري از كشورها نتايج مثبتي 
درخصوص كنترل مصرف مواد دخاني داشته، در كشور ما نيز 

اين قانون در حال اجراست.
اما به گفته رئيس مركز تحقيقات پيشگيري و كنترل 

دخانيات اين پيام ها و تصاوير به شكل درستي عرضه نشده 
است. از طرفي اين تصاوير بايد هر 6 ماه يكبار عوض شود 

كه اين كار صورت نمي گيرد.
مديرعامل شركت دخانيات در اين باره مي گويد: يك بند 
قانون مبارزه با دخانيات بر الصاق عكس تاكيد دارد، در حالي 
كه اقدامات ديگري هم براي پيشگيري از استعمال سيگار و 

فرهنگ سازي وجود دارد.
 ماليات سلامت كجا مي رود؟

در بسياري از كشور ها عنواني وجود دارد، به نام «ماليات 
سلامت». براين اساس شركت هاي توليدكننده مواد دخاني 
مجبورند هر ساله ماليات زيادي در اين خصوص به سيستم 

سلامت و ورزش كشورشان بپردازند.
سيگار،  ترك  كلينيك هاي  به  هم  ماليات  اين  مبلغ 
تبليغات ضدسيگار، ايجاد ورزشگاه ها و كمك به درمان 

امراض ناشي از سيگار تعلق مي گيرد.
اما در كشور ما علي رغم داشتن مصوبه قانوني ماليات 
سيگار از يك سو به شكل كامل و درست از سوي شركت 
دخانيات پرداخت نمي شود و از سوي ديگر وزارت بهداشت 
هم درخصوص چگونگي مصرف آن و اقدامات صورت 

گرفته اطلاع رساني نمي كند.
مساله   اين  به   خصوص  اين  در  مشكل   مهم ترين 

بر مي گردد كه متاسفانه برعكس بسياري از كشور هاي 
دنيا از يك سو مسووليت اجراي قوانين كنترل دخانيات در 
دست دولت است و از طرفي ديگر شركت دخانيات هم در 
انحصار دولت است. يعني دولت هم ذي نفع در امور تجارت 
سيگار است و هم قرار است از خودش ماليات بگيرد و ضد 

اين تجارت پر منفعت اقدام كند.
در كشور هاي موفق درخصوص اجراي برنامه هاي كنترل 
دخانيات، توليد، توزيع و عرضه سيگار در دست بخش خصوصي 
 است و حاميان سلامت و انجمن هاي مبارزه با دخانيات 
از سوي دولت مورد حمايت هستند.اما برعكس در كشور 
ما كار به جايي مي رسد كه شركت دخانيات منتقد وزارت 

بهداشت درخصوص مبارزه با سيگار مي شود.
اين عوامل سبب شده است وجود مافياي سيگار در 
كشور و آنچه كه از آن به عنوان دست هاي پشت پرده نام 
برده مي شود، پر رنگ تر جلوه كند، مساله اي كه از سوي 
رئيس مركز تحقيقات پيشگيري و كنترل دخانيات نيز مورد 

تاييد قرار مي گيرد.
به گفته حيدري مسلما عوامل و افراد ذي نفع در بحث 
سيگار موانعي براي اجراي قوانين ايجاد مي كنند ،  اما 
وزارت بهداشت و سازمان هاي مربوط بايد در اجراي قوانين 

ضد سيگار جدي و بهتر عمل كند.

روند كند اجراي قانون كنترل دخانيات
در حالي كه سالانه 60 ميليارد نخ سيگار در ايران دود مي شود مسوو لان براي كنترل آن اقداماتي جدي به عمل نمي آورند

 پذيرفته شدگان پزشكي
 در كنكور، حق نقل و انتقال 

ندارند
معاون آموزشي وزارت بهداشت گفت: وزارت بهداشت 
برنامه اي براي تغيير در آيين نامه نقل و انتقال دانشجويان 
اين وزارتخانه ندارد و مبناي انتقال، فراهم كردن امكان ادامه 
تحصيل براي افرادي است كه شرايط خاصي از قبيل بيماري 

يا سرپرستي خانواده براي آنها به وجود آمده است.
محمدعلي محققي در گفتگو با مهر افزود: ما هيچ گاه 
توصيه نمي كنيم كه داوطلبان كنكور براي انتخاب رشته به 
صحبت هاي غيرمسوولانه مراكزي كه مجاز به دخالت در 
امر آموزش نيستند، توجه كنند. از همين رو توجه به آيين نامه 

نقل و انتقال ملاك مناسبي براي انتخاب رشته نيست.
وي تاكيد كرد: وزارت بهداشت برنامه اي براي تغيير 
آيين نامه نقل و انتقال دانشجويان داخل در دانشگاه هاي 
علوم پزشكي ندارد و تنها بر اساس ضوابطي كه پيش از 
اين وجود داشته، انتقال آن هم در موارد بسيار استثنايي 

امكان پذير است.
محققي اظهار كرد: مبناي انتقال، امكان ادامه تحصيل 
براي افرادي است كه شرايط خاصي از قبيل بيماري يا 
سرپرستي خانواده براي آنها به وجود آمده است چرا كه هر 
دانشگاهي ظرفيت مشخص و معيني دارد و امكان جابه جايي 

براي دانشجويان محدود است.
 اجازه جابه جايي داده نمي شود

وي اضافه كرد: درصورتي كه اجازه جابه جايي به صورت 
گسترده داده شود، ظرفيت يك دانشگاه كاهش و ظرفيت 
يك دانشگاه ديگر افزايش مي يابد و عملا روند آموزش 

مختل مي شود.
معاون وزير بهداشت درباره امكان انتقال دانشجويان 
دختر در سطح دانشگاه هاي علوم پزشكي يادآور شد: به دليل 
اين كه طيف وسيعي از پذيرفته شدگان را دختران تشكيل 
 مي دهند و تاهل نيز يك مورد عمومي است، با اين طيف 
به عنوان يك استثناء برخورد نمي شود و اين دانشجويان بايد 

روال عادي آموزش را طي كنند.
 انتقال فقط براي دانشجويان داراي بيماري 

صعب العلاج و شرايط اضطراري 
وي اضافه كرد: سعي شده است براي دانشجوياني كه 
داراي بيماري صعب العلاج و ساير شرايط اضطراري هستند 
مساعدت هايي صورت گيرد اما اين موضوع عموميت ندارد.

 محققي تاكيد كرد: با توجه به اين كه داوطلبان امكان 
كه  كنند  دقت  بايد  دارند،  را  رشته  انتخاب   100 
رشته ـ محل هايي را كه انتخاب كرده اند، در آينده براي 
آنها مشكلاتي به همراه نداشته باشد. از سوي ديگر توجه 
داشته باشند كه تجربه زندگي مستقل مي تواند زمان تحصيل 

خاطره انگيزي را براي آنها فراهم كند.
وي خاطرنشان كرد: در اين ميان، مشكلات دانشگاه ها 
بايد كاهش يابد تا شهرها و دانشگاه ها در شرايط يكسان تر 
نسبت به هم قرار گيرند و با پر شدن فاصله هاي ميان آنها 

امكان انتخاب بهتري براي داوطلبان كنكور فراهم شود.

تمديد مهلت انتخاب رشته 
كنكور تا 24 امشب

معاون سازمان سنجش از تمديد مجدد انتخاب رشته براي 
داوطلبان مجاز كنكور سراسري تا پنجشنبه 21 مرداد خبر داد. 

حسين توكلي در گفتگو با ايسنا با اشاره به تمديد مجدد 
مهلت انتخاب رشته تا ساعت 24 فردا گفت: داوطلبان مي توانند 
تا ساعت 19 امروز پنجشنبه به مراكز پستي و در تهران به 
مناطق پستي براي تهيه دفترچه راهنماي شماره 2 اقدام كنند. 
وي با اشاره به انتخاب رشته 809 هزار داوطلب از اولين روز 
انتخاب رشته تاكنون كه از 16 مردادماه تعيين شده بود، اظهار 
 كرد: از ميان 984 داوطلب مجاز به انتخاب رشته، 83 درصد 
از آنها تاكنون انتخاب رشته كرده اند. توكلي درخصوص مهلت 
اصلاح انتخاب رشته و سوابق تحصيلي داوطلبان هم اضافه 
كرد: امكان اصلاح كد رشته امتحاني از ساعت 10 ديروز فعال 
 شده و تا ساعت 24 امشب ادامه دارد. بر اين اساس، داوطلبان 
مجاز كنكور مي توانند نسبت به حذف يك يا چند كد رشته 

امتحاني اقدام كنند. 

با رضايت خانواده شهدا
آرامگاه شهدا ساماندهي مي شود

رئيس سازمان بهشت زهرا(س)  با بيان اين كه ساماندهى 
ــتگى به رضايت خانواده هاى آنها دارد، گفت:  قبور شهدا بس
ــهدا  ــرح و اعلام رضايت خانواده ش ــدن ط پس از نهايى ش

ساماندهى قبور آغاز مى شود.
ــت كه  ــر افزود: سال هاس ــل در گفتگو با مه ــد فاض  اس
بهشت زهرا اين موضوع را پيگيرى مى كند و هر 15 روز يكبار 
با يكى از مسوولان مرتبط با امور شهدا و شهردارى در مورد 
ساماندهى قبور شهدا نشست هاي مشتركي برگزار مي شود.

وى تاكيد كرد: حرف اول و آخر ساماندهى قبور شهدا را تنها 
ــهدا مى توانند بزنند و تا زمانى كه رضايت خانواده  خانواده ش
ــهدا آغاز نمى شود.به گفته  ــاماندهى قبور ش شهدا نباشد س
فاضل، براساس دستور شهردار تهران، مشاور ويژه اى براى 
مطالعه و طراحى قبور شهدا انتخاب شده كه در صورت نهايى 
شدن طرح و رضايت خانواده شهدا اجراى آن آغاز مى شود.

 آزمون تافل 
روز شنبه برگزار مي شود

ــاه برگزار  ــنبه 23 مرداد م ــل PBT روز ش ــون تاف آزم
مي شود.

به گزارش سازمان سنجش، آزمون تافل اين سازمان روز 
ــكده زبان هاي خارجي دانشگاه  ــنبه 23 مرداد ماه در دانش ش
ــگاه آزاد به طور همزمان در واحد  تهران و آزمون تافل دانش
ــود.مهلت دريافت كارت ورود  علوم وتحقيقات برگزار مي ش
ــه آزمون تافل سازمان سنجش ديروز به پايان رسيد  به جلس
و كارت ورود به جلسه آزمون تافل دانشگاه آزاد نيز صبح روز 
ــنبه در محل برگزاري آزمون توزيع خواهد شد.داوطلبان  ش
ــر و يك قطعه عكس  ــايي معتب ــنبه كارت شناس بايد روز ش

همراه داشته باشند.

ــهر تهران گفت: رئيس جمهور براي  ــوراي ش رئيس ش
ــت تسهيلات موضوع ابلاغ  از حساب صندوق ذخيره  برداش
ــد تا اين موضوع به نتيجه  ــراي مترو  را دنبال مي كن ارزي  ب

برسد.
ــر در مورد اظهارات اخير  ــدي چمران در گفتگو با مه مه
ــزي در مورد اين كه  ــود بهمني، رئيس كل بانك مرك محم
ــت از حساب ذخيره ارزي منوط به دستورالعمل دولت  برداش
ــت كه هنوز ابلاغ نشده، ادامه داد: در واقع بانك مركزي  اس
ــت. اين نهاد عنوان  ــه اختيارات خود را اعلام كرده اس حيط
كرده كه دولت بايد برداشت مترو از حساب ذخيره ارزي را به 
ــط مجلس يا قوه  بانك مركزي ابلاغ كند و با ابلاغ آن توس

قضاييه امكان برداشت از اين حساب وجود ندارد.
ــود تا دولت  ــوع پيگيري ش ــرد: بايد موض ــد ك وي تاكي
ــه بانك مركزي  ــاب ذخيره ارزي را ب ــت مترو از حس برداش

ابلاغ كند.
رئيس شوراي شهر تهران در پاسخ به اين كه اگر همچنان 
دولت زيربار ابلاغ اين قانون نرود، آيا برداشت مترو از حساب 

ــره ارزي در اين مرحله متوقف مي ماند، گفت:  صندوق ذخي
ــت بلكه مساله موجود بودن منابع  موضوع زير بار رفتن نيس
ــلاع دارد. ما هم  ــت كه خود دولت از آن اط ــي مطرح اس مال
بشدت موضوع را دنبال مي كنيم تا هر چه سريع تر اين ابلاغ 
ــخ به اين كه اگر در نهايت دولت  ــد.وي در پاس به نتيجه برس
اقدام به ابلاغ اين قانون نكرد تكليف چيست، گفت: خدا نكند 

كه اين موضوع متوقف بماند.
ــت ــزي درباره برداش ــك مرك ــس كل بان ــي رئي  بتازگ

ــعه مترو  ــاب ذخيره ارزي براي توس  2 ميليارد دلاري از حس
ــه دولت و از دولت به اين  ــلام كرد: مصوبه مجلس بايد ب اع
ــم اكنون منتظر اعلام  ــود و بانك مركزي ه بانك ابلاغ ش

دولت است.
سال گذشته نمايندگان مجلس اجازه برداشت 2 ميليارد 
ــره ارزي را تصويب كردند و به  ــاب ذخي دلاري مترو از حس
ــط رئيس جمهور، اواخر  ــدن اين قانون توس ــل ابلاغ نش دلي
ــوراي اسلامي اقدام  تيرماه علي لاريجاني رئيس مجلس ش

به ابلاغ آن كرد.

رئيس مركز توسعه شبكه وزارت بهداشت گفت: 
 اجراي طرح پزشك خانواده براي 514 هزار نفر در 
17 شهر بين 20 تا 50 هزار آغاز شده، اما كمبود 
پزشك، پرستار، كاردان بهداشت يا روان شناس و 
بيمه نبودن برخي از  مردم در اين شهرها از مشكلات 

پيش روي اجراي اين طرح است.
محمد شريعتي در گفتگو با فارس، افزود: اجراي 
طرح پزشك خانواده 3 استان خوزستان، سيستان و 
بلوچستان و كهگيلويه و بوير احمد آغاز شده و حدود 

514 هزار نفر را تحت پوشش قرار مي دهد. 
بعد از اتمام اين مرحله نيز شهرهاي بزرگ تر اين 
3 استان تحت پوشش قرار مي گيرند و قرار است 
تحت  استان ها  اين  شهرهاي  تمام  سال  پايان  تا 

پوشش طرح ملي پزشك خانواده قرار بگيرند.
وي ادامه داد: با اجراي اين طرح، پزشك خانواده 
و تيم سلامت كه شامل 17 نفر هستند، مسوول 
و  مي شوند  خود  پوشش  تحت  جمعيت   سلامت 
به عنوان خدمات سطح اول وزارت بهداشت و نظام 
بيماري سلامت  بروز  از  قبل  بايد  كشور  سلامت 
افراد را كنترل كنند و مانند وكيل سلامت مردم و 
مشاور آنها به مردم آموزش دهند، مسائل مرتبط با 
بهداشت محيط و عوامل اجتماعي موثر بر سلامت 
را كنترل كنند و اگر فردي بيمار شد، ابتدا به درمان 
وي بپردازند و اگر لازم بود، فرد را به سطح دوم يا 
سوم كه پزشك متخصص و فوق تخصص است، 

ارجاع دهند.

رئيس شوراي شهر:
برداشت مترو از حساب ذخيره ارزي را پيگيري مي كنيم

اجراي تدريجي طرح پزشك خانواده در 17 شهر

داروي ايراني ايدز  امسال وارد بازار مى شود
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رئيس مركز تحقيقات ايدز ايران با اعلام اين كه داروى 
ايرانى ايدز (آيمود) تا پايان سال وارد بازار دارويى كشور 
كه  نشان مى دهد  ملى  اين طرح  نتايج  مى شود، گفت: 
آيمود نه تنها عارضه اى جدى ندارد، بلكه سبب ارتقاى 
سلامت، كاهش ميزان عفونت ها و افزايش اميد به زندگى 

در مبتلايان مى شود.
دكتر مينو محرز در حاشيه افتتاح طرح توسعه مركز 
تحقيقات ايدز ايران در تالار امام بيمارستان امام خمينى(ره) 
به مهر افزود: داروى آيمود مصوبه وزارت بهداشت و دو 
 كشور اروپايى اتريش و آلمان را دارد و به ثبت جهانى

 رسيده است.
وى با اعلام اين كه اين دارو روى 300 نفر از بيماران 
مبتلا به ايدز استفاده شده، افزود: داروى آيمود هيچ گونه 
 عارضه اى نداشته و درمان موثر و مثبتى براى بيماران 

داشته است.

وى با اعلام اين كه آيمود تاكنون در 22 مركز ايدز كشور 
 مورد استفاده قرار گرفته، افزود: بيماران مبتلا به ايدز در 

13 استان كشور تحت درمان اين دارو قرار دارند.
محرز با بيان اين كه اين دارو به صورت رايگان در اختيار 
بيماران قرار مى گيرد، ادامه داد: نتايج به دست آمده از اين 
طرح ملى نشان مى دهد كه آيمود نه تنها هيچ عارضه جدى 
براى بيماران مبتلا به ايدز ايجاد نمى كند بلكه سبب ارتقاى 
سلامتى، بهبود كيفيت زندگى، كاهش ميزان عفونت هاى 
فرصت طلب و همچنين افزايش اميد به زندگى در مبتلايان 

مى شود.
رئيس مركز تحقيقات ايدز ايران از درخواست برخى 
كشورهاى منطقه و آفريقايى براى استفاده از داروى آيمود 
براى درمان بيماران مبتلا به ايدز خبر داد و افزود: اين دارو 
در مرحله دوم فاز 4 قرار دارد و تا آخر سال وارد بازار دارويى 

كشور مى شود.
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